
ÒEls ecologistes han d'estar encantatsÓ

ÒAmb els amarratges nom�s puc obtenir uns diners residuals, no podr� fer res m�s si el

poble de Sant Pere Pescador no s'ho fa seuÓ

ÒAix� que hi vull fer no deixa de ser un c�mpingÓ

El promotor V鱈ctor Latorre, en una foto familiar.
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Que pret�n, amb el seu projecte, que crea tanta suspic�cia.Els

ecologistes haurien d'estar encantats que tingui aquesta llic�ncia

per amarrar de manera controlada, al costat de les

desembocadura. En el parc natural no hi vull urbanitzar res. No hi

ha previst ni un cent�metre c�bic de formig�.Qu� hi ha darrere els

amarratges?Vull fer tapar la vorera vella de formig� de color terr�s,

perqu� s'integri al medi. Aquesta vorera s'eixamplaria perqu� ser�

un zona de tr�nsit de vianants. Als seg�ents quatre metres hi aniria

un cam� de terra. Terra, i m�s terra. I a par tir d'all�, herba i plantes

aut�ctones.De moment, no hi veig formig�.No, �s clar! Vull plantar

uns mil arbres. No �s un n�mero qualsevol sin� que correspon a

una densitat adequada, amb una gran varietat d'esp�cies

aut�ctones.Un empresari que va inver tir comprant terrenys i el que

vol �s recuperar-los. Com s'ho far�?Amb els amarratges nom�s puc

obtenir uns diners residuals. Jo necessito una indemnitzaci�. Em

van proposar uns terrenys entre Cerdanyola i Sant Cugat del Vall�s,

que a mi ja em semblaven b�, per� llavors hi va haver eleccions i

[Felip]Puig va quedar fora del govern. Li va passar els trastos a

Joaquim Nadal, una persona molt amable que va dir-me que la

soluci� de Puig no era viable i va assegurar-me que buscaria un s�l

per compensar-me el s�l que m'havien desclassif icat. Va trobar uns terrenys r�stics descatalogats i que espero

que em puguin fer una transacci� i si no, continuar� el cam� en els tribunals.Creu que en un parc natural hi pot

haver allotjaments tur�stics?Separant la par t de club de platja i l'aula de naturalesa, les edif icacions

complement�ries de la base n�utica �s un pla especial que es pot tramitar sense canviar cap normativa vigent.

�s a dir, s'hi volen fer activitats de tipus espor tiu, recreatiu i de formaci� i aix�, al s�l r�stic, s'admet. L�gicament,

necessita la voluntat pol�tica. Per aix�, no cal canviar cap de les lleis que ara s�n vigents.Els allotjaments

tur�stics...Les unitats d'allotjament tur�stic s�n actuacions que es poden fer en s�l r�stic si vol l'Ajuntament i la

Generalitat. Per aix� dic que cal un canvi de normativa del pla director del sistema costaner. Ara, per�, no ho puc

fer aqu� perqu� el pla director del sistema costaner va declarar aquests terrenys Òcostaner C-1Ó i, per tant, no

s'hi poden fer c�mpings. I aix� que hi vull fer no deixa de ser un c�mping. El Bulli Foundation xoca amb el mateix

l'ar ticle de la llei, que s'hauria de canviar per fer les unitats d'allotjaments, i que tinc ent�s que la Generalitat vol

canviar.Quins han estat els seus interlocutors en la Generalitat?El secretari de Mobilitat, el director general

d'Urbanisme i el director de Costes. Tamb� m'he assegut amb l'alcalde. Perqu� aix� tamb� �s un tema

d'Ajuntament. L'Ajuntament hauria de canviar el pla general. No hi podr� fer res si Sant Pere no s'ho fa seu. Els

ve�ns ho han d'interioritzar i veure si els interessa per la seva economia. No menciono el del Parc Naturalesa en

el web perqu� nom�s �s una idea.Doncs per qu� hi apareixen aquestes edif icacions, en les fotos?Perqu� els

renders costen diners i volia que em servissin tamb� per presentar la meva idea de projecte. Al darrere no hi ha

ni habitatges ni formig�. Sant Pere, per exemple, tindria piscines. El Pla de Sant Pere ja ho preveia com una zona

d'equipaments.Quina inversi� requereix?La inversi� seria zero si directament utilitzo la base n�utica com



amarratge, amb les anelles que hi ha. Aix�, n'hi caben uns 300 i tants, hi poso un ges de seguretat i ja est�, una

inversi� zero, que puc fer quan vulgui.kL'entrevista sencera es pot llegir a www.elpuntavui.catM�s opcions.Puc

fer un club n�utic m�s bonic, amb pantalans f lotants, amb m�xima qualitat, rehabilitant les voreres i revegetant

els molls. Aix� em suposaria un 2 milions i mig m�s d'inversi�. Per� per aix� necessito una llic�ncia del servei de

costes que est� en tr�mit i que est� aparellada a la base n�utica. Aix� no requeriria m�s d'una comunicaci� a

l'ajuntament.Per fer m�s li cal un Pla Especial.Que no l'he volgut tramitar per no pressionar a l'ajuntament. Haig

de fer una mem�ria socioecon�mica i sense buscar consensos no t� sentit. No ho tramitar� ara per amabilitat.
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